
    ПРОТОКОЛ № 23
засідання президії Кіровоградської обласної ради 

від  08 жовтня 2019 року                                                               м. Кропивницький

Присутні:
Члени президії обласної ради:

Чорноіваненко
Олександр 
Анатолійович

- голова обласної ради

Ревенко
Наталія 
Олександрівна

- заступник  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з 
питань  житлово-комунального  господарства, 
будівництва та використання природних ресурсів
 

Мірошниченко
Олексій Сергійович

- голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань 
промисловості,  підприємництва  та  розвитку 
інфраструктури;  уповноважений  представник 
депутатської фракції політичної партії “УКРАЇНСЬКЕ 
ОБ'ЄДНАННЯ ПАТРІОТІВ — УКРОП

Приходько 
Олександр 
Вікторович

- заступник  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з 
питань  регламенту,  депутатської  діяльності,  свободи 
слова, правової та антикорупційної політики
 

Чемерис
Ірина Анатоліївна

- голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань 
охорони здоров'я та соціальної політики
 

Завалій
Сергій 
Володимирович

- уповноважений  представник  депутатської  фракції 
партії  “БЛОК  ПЕТРА  ПОРОШЕНКА 
“СОЛІДАРНІСТЬ”
 

Давиденко
Людмила Вадимівна
 

- уповноважений  представник  депутатської  фракції 
політичної партії “Опозиційний блок”

Петрушевський
Петро Григорович

- представник  депутатської  фракції  політичної  партії 
“Всеукраїнське об'єднання “Батьківщина”
 

Погребнюк
Артем Анатолійович

- уповноважений  представник  депутатської  фракції 
політичної партії “Об'єднання “САМОПОМІЧ”
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Ратенко
Сергій Леонідович

- уповноважений  представник  депутатської  фракції 
Радикальної партії Олега Ляшка
 

Степура
Руслан Станіславович

- уповноважений  представник  депутатської  фракції 
Всеукраїнського об'єднання “Свобода”

Музичук
Валерій Вікторович

- представник депутатської фракції політичної партії 
“Наш край”

Степура 
Ігор Станіславович

- депутат Кіровоградської обласної ради

CC177477125SK
Запрошені:

Коваленко
Сергій Петрович

- перший  заступник  голови  Кіровоградської 
обласної державної адміністрації

Тимофієва
Наталія Григорівна

- керуючий справами виконавчого апарату
Кіровоградської обласної ради

Бойко 
Андрій Миколайович

- голова  громадської  організації  ‟Кіровоградська 
обласна організація Спілки офіцерів України”

У  засіданні  також  брали  участь  керівники  і  головні  спеціалісти  окремих 
структурних підрозділів виконавчого апарату обласної ради, громадські активісти.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про орієнтовний перелік питань, що пропонуються до розгляду на пленарному 
засіданні двадцять сьомої сесії обласної ради.
2. Різне.

СЛУХАЛИ:
Чорноіваненко О.А. -  зазначив, що кворум для проведення засідання президії є 
—  з  18  членів  президії  є  присутніми  12  (депутат  обласної  ради  Степура  І.С. 
долучився до участі в засіданні пізніше). 
Чорноіваненко  О.А. -  поставив  на  голосування  пропозицію  —  розпочати 
засідання президії.
Результати  голосування: “За”  -  11,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  01, 
‟Не голосувало” - 00.
Чорноіваненко О.А. - з інформацією про причини, якими зумовлено необхідність 
проведення  двадцять  сьомої  сесії  обласної  ради  —  звернення   громадських 
організацій:  Кіровоградська обласна спілка офіцерів України; ГО ‟Державницька 
ініціатива Яроша”; Українська добровольча армія; Ветерани АТО — ОСС;  
ПП “Національний корпус”; ГО “Серця матерів та ветеранів Кіровоградщини”;
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ГО  “Бойове  братство”  та  інших   з  вимогою  про  проведення  позачергового 
пленарного  засідання.  Виконавчим  апаратом  разом  із  представниками 
громадських організацій підготовлено проект  звернення Кіровоградської обласної 
ради щодо недопущення прийняття рішень та дій, які призведуть до капітуляції 
України в російсько-українській війні.
Чорноіваненко О.А. - запропонував членам президії  вносити пропозиції  щодо 
змін і доповнень до порядку денного засідання президії Кіровоградської обласної 
ради.
Степура Р.С. - з  пропозицією про необхідність включення до порядку денного 
пленарного засідання двадцять сьомої сесії обласної ради питання про звернення 
депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  до  Президента   України  щодо 
закріплення за обласними радами права на розроблення, погодження та подання 
проектів  адміністративно-територіального  устрою  областей  субрегіонального 
рівня на затвердження Кабінету Міністрів України, ініціатором якого є депутатська 
група ‟За Світловодський район”.
Чорноіваненко О.А. - з пропозицією про затвердження порядку денного засідання 
президії, а далі — розгляд по суті порушеного Степурою Р.С. питання.
Чорноіваненко О.А.  -  поставив на  голосування  пропозицію про затвердження 
порядку денного засідання президії Кіровоградської обласної ради.
Результати  голосування: “За”  -  12,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  01, 
‟Не голосувало” - 00.

СЛУХАЛИ 1: Про орієнтовний перелік питань, що пропонуються до розгляду 
на пленарному засіданні двадцять сьомої сесії обласної ради.
Чорноіваненко  О.А. —  з  інформацією  про  проект  звернення  і  необхідність 
доопрацювання  його  в  частині  зміни  назви  на  нову  —  Про  звернення 
Кіровоградської обласної ради  щодо недопущення прийняття рішень та дій, які 
можуть призвести до капітуляції України внаслідок збройної агресії Російської 
Федерації  в Донецькій та Луганській областях.
Чорноіваненко  О.А.  - з  інформацією  про  орієнтовний  перелік  питань,  що 
пропонуються до розгляду на пленарному засіданні двадцять сьомої сесії обласної 
ради, з урахуванням питання, яке вносить депутат обласної ради Степура Р.С.   — 
‟Про звернення депутатів Кіровоградської обласної ради до Президента  України 
щодо  закріплення  за  обласними  радами  права  на  розроблення,  погодження  та 
подання  проектів  адміністративно-територіального  устрою  областей 
субрегіонального рівня на затвердження Кабінету Міністрів України”.

Дане питання оприлюднено на сайті обласної ради, розглянуто профільною 
постійною комісією.

З  пропозицією  до  членів  президії  про  висловлення  ними  запитань  і 
зауважень до питання першого орієнтовного переліку питань. 
Виступили в обговоренні:
Бойко  А.М.  -  з  обгрунтуванням  позиції  громадських  організацій-ініціаторів 
звернення.
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Музичук  В.В.  -  із  запитанням  щодо  кількості  подібних  звернень,  прийнятих 
іншими місцевими радами.
Чорноіваненко О.А. - з відповіддю в контексті поставленого запитання.
Бойко А.М. - з доповненням попередньої відповіді.
Степура Р.С. - із запитаннями щодо суті вимог, викладених у проекті звернення.
Бойко А.М. - з відповіддю в контексті поставлених запитань.
Чорноіваненко О.М. - з коментарем.
Давиденко  Л.В.  - з  критичними зауваженнями до  голови  обласної  ради  щодо 
прискореного розгляду питання та ненадання депутатському корпусу можливості 
його опрацювання у фракціях, а також юридичної сили документа. 

З  низкою  критичних  закидів  на  адресу  представників  ВО  ‟Свобода”  і 
запитаннями до ініціаторів звернення.
Бойко А.М. - з відповіддю в контексті поставлених запитань.
Давиденко Л.В. - із зауваженнями в контексті наданої відповідді та наголосом на 
необхідності надання часу для обговорення питання у фракціях.
Представник  громадської  організації (не  назвався)— з  виступом у  контексті 
порушеного питання,  зокрема з  обгрунтуванням необхідності  прийняття даного 
звернення.
Степура Р.С. - з коментарем, зокрема в контексті критичних зауважень, що були 
висловлені.
Давиденко  Л.В.  - з  повторною  пропозицією  про  доцільність  проведення 
пленарного засідання двадцять сьомої сесії обласної ради в п'ятницю 11 жовтня 
2019 року, що дозволить внести на розгляд обласної ради узагальнену по області 
позицію з цього питання.
Чорноіваненко О.А., Бойко А.М. - з репліками в контексті внесеної пропозиції.
Музичук В.В.  - із  запитанням щодо подальшого  розвитку  подій,  у  разі,  якщо 
звернення обласної ради не буде взято до уваги на державному рівні.
Бойко А.М. - з відповіддю в контексті поставленого запитання.
Степура  І.С.  -  з  коментарем,  зокрема  в  контексті  висловлених  зауважень  на 
адресу представників ВО ‟Свобода”.
Чорноіваненко  О.А.  - з  інформацією   в  контексті  питання,  яке  вносить  до 
розгляду обласної ради Степура Р.С.
Коваленко  С.П.  -  із  зауваженням,  що  інформація  про  погодження 
Кіровоградською обласною державною адміністрацією  проекту субрегіонального 
рівня  не  відповідає  дійсності.  Наголосив,  що  внесено  декілька  моделей, 
обговорення триває, запропонував депутатам обласної ради долучитися до участі 
в ньому. 
ВИРІШИЛИ 1:
Чорноіваненко О.А.  - поставив на  голосування  пропозицію про затвердження 
орієнтовного переліку питань, що пропонуються до розгляду на двадцять сьомій
сесії обласної ради сьомого скликання (рішення президії додається).
Результати  голосування: “За”  -  12,  “Проти”  -  00,  “Утримались”  -  01,  ‟Не 
голосувало” - 00.
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СЛУХАЛИ 2: Різне.
Коваленко С.П. -  з оголошенням про зустріч із заступником Міністра  аграрної 
політики та продовольства України, що відбудеться 10 жовтня 2019 року о 10.00 
на базі Кіровоградської регіональної торгово-промислової палати, з обговорення 
земельної  реформи.  Запросив  депутатів  обласної  ради  долучитися  до  участі  в 
обговоренні.   
Чорноіваненко  О.А.  - з  нагадуванням  про  норми  Регламенту  Кіровоградської 
обласної  ради  щодо  збереження  електронних  карток  для  голосування   у 
виконавчому  апараті  обласної  ради.  Запропонував  визначитися  з  доцільністю 
внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради в разі іншого бачення 
цього питання.

Голова обласної ради    О.Чорноіваненко


